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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úri 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi Erőforrások
Minisztériumát vezető miniszterhez

,,Elég gyors-e az innovatív gyógyszerek befogadási eljárása Magyarországon?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt években számos betegség (például: kardiovaszkuláris, onkológiai, AIDS,
tüdőbetegségek) az innovációs gyógyszereknek köszönhetően vált kezelhetővé, esetenként
gyógyíthatóvá. Ezeknek a szereknek a forgalomba kerülése mind az életminőséget, mind a
várható életkort nagymértékben növeli.
Népegészségügyi szempontból kiemelten fontos, hogy ezekkel a betegségekkel való együttélést
vagy a teljes gyógyulást elősegítsük, az innovációs gyógyszereknek köszönhetően mindezt
pedig hatásosan és költséghatékonyan. Emellett gazdasági szempontból is fontos, ugyanis az
egészséges állampolgárok növelik a termelékenységet és nagyobb GDP-növekedést
generálnak.
Mivel ezeknek a gyógyszereknek kifejlesztése költséges és hosszú folyamat, az államnak
feladata, hogy minél gyorsabban és minél szélesebb körben támogatásba helyezze őket.

Mindezekre tekintettel az alábbiakra várom válaszát:
Átlagosan mennyi időt vesz igénybe a befogadás folyamata?
Jelenleg hány modern fejlesztésű, hatékony gyógyszer és terápiás eljárás
várakozik társadalombiztosítási támogatásra? Valamint milyen típusú
betegségekre jelentenének segítséget?
Az elmúlt 3 évben (évenkénti bontásban) hány innovatív készítmény került állami
támogatásba?



A támogatásba került gyógyszereknek milyen forgalmi adatai vannak erre az
időszakra?
Az állami támogatásba nem került, de forgalomba helyezett készítményeknek
milyen forgalmi adatai vannak erre az időszakra?
Az elmúlt 3 évben hány esetben volt szükséges a betegeknek az orvosokon keresztül
egyedi kérelmet kérniük, hogy hozzáférjenek olyan gyógyszerekhez, melyeket
Magyarországon nem támogatnak?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. október 16.

Tisztelettel,
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országgyűlési képviselő


